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GRUNDEJERFORENINGEN 
ULLERØDGAARD NORD 

REFERAT FRA GENERALFORSAMLINGEN TORSDAG d. 30. maj 1996. 

STEMMEBERETTIGEDE: 18 husstande. 

ad. 1 - VALG AF DIRIGENT - Knud Pedersen - nr. 208 påtog 
sig opgaven. 

ad. 2 - GODKENDELSE AF DAGSORDEN - Godkendt. 

ad. 3 - BESTYRELSENS BERETNING - Formand Niels Dreijer ud-
dybede den trykte beretning. 
Årsagen til de forholdsvis få bestyrelsesmøder er 
at en del af aktiviteterne er lagt ud til henholdsvis 
festudvalg og legepladsudvalg. 
Årsagen til at indbetalingskortene kom ud så sent - 
er at vores bank endnu ikke havde registreret 
Jens Emborg som ny kasserer. 
Beretningen blev godkendt. 

ad. 4 - GODKENDELSE AF REVIDERET REGNSKAB - Jens Emborg 
nr. 201 - gjorde rede for det udsendte materiale - 
ingen havde nogle bemærkninger - regnskabet blev 
godkendt. 

ad. 5 - DANMARKS RADIOS NYE KANAL DR-2 - Bestyrelsen fore-
slog at CNN udgik - til fordel for DR-2 og at 
udskiftningen blev finansieret af formuen. 
Enkelte så hellere DISCOVERY eller EUROSPORT ud-
skiftet. Der fremkom også ønske om en ny afstemning 
vedr. kanaler - helst med knapt så diferentierede 
spørgsmål som sidst. Der fremkom også ønske om 
"FAKTA" - hvilke kanaler er pligtige - og hvilke er 
ikke. Bestyrelsen skal udarbejde et bredt og alsidigt 
oplæg - der kan danne baggrund for en undersøgelse 
af hvilke kanaler vi ønsker at se på - undersøgelsen 
må ikke give anledning til udgifter. 
For dette forslag stemte 11 - altså vedtaget. 

ad. 6 - BUDGETFORSLAG 97 - KONTINGENT - Forslaget blev ved-
taget - det betyder uændret kontingent. 

ad. 7 - INDKOMNE FORSLAG - Intet. 

ad. 8 - VALG AF NÆSTFORMAND - Helge Daugaard Christensen 
nr. 205 blev genvalgt med applaus. 

ad. 9 - VALG AF BESTYRELSESMEDLEM - John H. Hansen - nr. 209 
blev valgt. 

ad. 10 - VALG AF KASSERER - Jens Emborg - nr. 201 blev valgt 
med applaus. 

ad. 11 - VALG AF BESTYRELSESSUPPLEANT - Bent Kallemose - 
nr. 222 - blev valgt for en to-årig periode. 



ad. 12 - VALG AF BESTYRELSESSUPPLEANT - Robert Kjær-Madsen 
nr. 227 - blev valgt for en et-årig periode. 

ad. 13 - EVENTUELT - Erling Vraae undrede sig over at vi 
valgte næstformand på generalforsamlingen - mente 
det skulle være bestyrelsen der konstituerede sig. 
Erling påtalte også fældningen af grundejerforeningens 
vartegn - det store gamle egetræ - som ellers var 
erklæret for bevaringsværdigt - og som ydermere 

var tinglyst med deklaration - mange tilsluttede 
sig denne påtale. 
Mange mener det er generende med alle de skader 
krager - råger vi har i området - kan vi gøre noget 
ved dem - ? 
Det er også et stort problem med katte - kan vi også 
gøre noget ved det - ? evt, i samarbejde med 
nabogrundejerforeningen. 

Generalforsamlingen sluttede kl. 21.00 

Referent - Helle Schou-Nielsen. 

Knud Pedersen 
Dirigent 
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